Passage 16

火山雅思 原动动雅思 微信ddysielts

Morse Code

Samuel Finley Breese Morse, inventor of several improvements to the telegraph, was born in Charlestown, Mass. on April 27, 1791. As a student at Yale College, Morse became interested in both painting and in the develop for subject of electricity. After his graduation in 1810, he first concentrated on painting, which he studied in England. He would later become a well-known portrait artist.

After moving to New York in 1825, he became a founder and the first president of the National Academy of Design. He also ran for office, but was defeated in both his campaigns to become New York mayor. Meanwhile, Morse maintained



Morse didn't invent the telegraph...



- Keywords: painting, electricity
- 原文: 对应正文第1段 As a student at Yale College, Morse became interested in both painting and in the developing subject of electricity.
- 翻译: 作为耶鲁大学的一名学生,莫尔斯对电学 和绘画都很感兴趣。





无服务 🗢		下午2:35		•		
<		解析	答题			
	火	山雅思 原动动雅思 微信ddysie	lts			
	Ques	stion 3		3/10		
	解析					
	Keywords: wires, prototype					
>	原文:	: 对应正文第3段 The telegraph, a device first proposed in 1753 and first built in 1774, was an impractical machine up until that point, requiring 26 separate wires, one for each letter of the alphabet.				
	翻译:	翻译: 电报机这种设备,曾在1753年被提出过, 于1774年被首次制造出来,那个时候它是 一种非常不实用的机器,需要架设26根导 线,每根导线代表一个字母。				
	解析:	解析: 注意: prototype = first; unfeasible=impractical。如果认为该句选答 案还不踏实,再往后读,原文提到:虽然 德国已有五根线版本的电报机,但莫斯仍 觉得冗余,希望能有只需一根线的电报				



无服务 🗢		下午2:36		•		
<		解析	答题			
	火山	山雅思 原动动雅思 微信ddysielts				
	Ques	stion 4		4/10		
	解析					
	Keywc	ords: 26 letters				
	原文:	原文: 对应正文第3段 requiring 26 separate wires, one for each letter of the alphabet.				
	翻译:	翻译:需要架设26根导线,每根导线代表一 个字母。				
	解析:	题意:"字母表包含 转述。 答案:YES		文的		
	Ques	stion 5		5/10		
		Franklin T. Pope believed that Morse created "dots and dashes" coding system.				



解析

Keywords: Franklin T. Pope, "dots and dashes"

- 原文: 对应正文第5段 (His assistant Vail has been credited by Franklin T. Pope—later a partner of Thomas Edison—with inventing this "dots and dashes" version).
- 翻译: (富兰克林·T·蒲伯——托马斯·爱迪生未来 的搭档——其助手维尔(vail)因发明点横 码,得到了他的肯定。)

















Morse donated his money to the school he



